
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE FACULTAT 
PROVISIONAL DE LA FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 23 
DE MAIG DE 2007. 
 
A Bellaterra, a les 13 hores del dia 23 de maig de 2007, es reuneix la Junta de Facultat 
Provisional de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Sr. 
Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents 
membres de la Junta: 
 
 
Aguadé Bover, Jaume 
Aluja Paris, M. Pilar 
Álvaro Campos, Gregorio 
Biosca Vaqué, Josep Antoni 
Brugués Domènech, Montserrat 
Caballín Fernández, Maria Rosa 
Carrassón López de Letona, Maite 
Cros Matas, Rosa Maria 
Dabán Balana, Joan Ramón 
Font Guiteras, Lluís 
Hervás Sánchez, José Pablo 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Llagostera Casas, Montserrat 
Lloret Maya, Francisco 
Luquín Fernández, Marina 
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Marcos Dauder, Ricard 
Martínez Alonso, Maria Ramos 
Martínez Ramírez, Paz  

Martínez Torres, Milagros 
Nogués Bara, Victòria 
Nogués Sanmiquel, Carme 
Palomo González, Alejandro 
Parés Casasampera, Xavier 
Plana Coll, Maria 
Ponte Marull, Immaculada 
Rodrigo Domínguez, Anselm 
Roure Nolla, Joan M. 
Sánchez Martínez, Olga 
Santa-Cruz Alemán, M. Carmen 
Santos  Maroño, Mauro 
Tort Bardolet, Lluís 
Tusell Prados, Laura 
Unzet Henar,Antonia 
Velázquez Henar, Antonia 
Vendrell Roca, Josep 
 

 
Cuevas Ruiz, Francisco,  Gestor Acadèmic de la Facultat. Assisteix amb veu, però sense 
vot. 
 
Maite Navarro García excusa la seva assistència 
 
 
S’inicia la Junta de Facultat de Biociències amb l’ordre del dia següent : 
 

1. Informe del Degà 
2. Aprovació del nou Reglament de la Facultat de Biociències 
3. Torn obert de paraules 

 
 
1.  Informe del Degà 
 
El Degà inicia el seu informe expressant el sentiment de condol pel traspàs de la Dra. 
Casas. 
 
El Degà fa una revisió de les activitats dutes a terme per l’Equip Deganal, centrat en 
quatre àmbits d’actuació: 



a) Àmbit acadèmic 
Explica l’estat de la situació de la proposta del Mapa de Titulacions en el marc de les 
EEES. Per tractar, amb més profunditat aquest tema, anuncia una propera reunió de 
reflexió sobre el tema dels plans d’estudi i l’anàlisi dels primers texts que van sortint. 
 
Exposa la preocupació de l’equip deganal per tota la problemàtica d’abandonaments i 
suspesos observada en algunes assignatures de primer curs. A la vegada que fa 
explicació sobre la situació detectada, proposa  la organització de cursos propedèutics 
per a l’inici del proper curs acadèmic. 
 
Informa sobre la jornada de reciclatge per a professors de secundària. 
 
b) Àmbit econòmic 
El Degà informa de l’elaboració d’un nou model de repartiment del pressupost . Aquest 
model serà estudiat per part de la Comissió econòmica de la Facultat. 
 
Igualment, informa sobre l’estat dels Acords Interns de Planificació (AIP) i comunica 
que s’enviarà al Rectorat una primera proposta. 
 
Anuncia una propera reunió amb els Caps de Departament, per tal d’analitzar 
conjuntament el funcionament de la Facultat. 
 
c) Àmbit de consolidació i estructuració de la Facultat 
El Degà comunica que, finalment, la Gestió Acadèmica de la Facultat ja està en 
funcionament i aprofita aquesta Junta per fer la presentació pública del Gestor 
Acadèmic, Sr. Francisco Cuevas. 
 
Informa que s’ha fet una àmplia difusió i a diferents nivells, de la creació de la Facultat 
de Biociències. 
 
Seguint amb la via de la visualització i consolidació de la Facultat, el Degà informa de 
l’imminent entrada en funcionament de la primera fase de la Web de la Facultat. 
Aquesta Web s’anirà implementant de manera progressiva. 
 
Finalment, i en aquest àmbit, el Degà informa del trasllat del deganat a les noves 
ubicacions cap a finals de maig. 
 
d) Àmbit d’espais 
El Degà comunica que, segons la informació rebuda del Rectorat, la situació 
pressupostària sembla que es desbloqueja. Aquesta situació “d’impasse” pressupostari 
ha anat endarrerint el començament de les obres. 
 
S’informa que està previst l’inici, a mitjans de juny, de les obres de l’espigó C2-parell. 
També que s’han iniciat dels tràmits per a la construcció de  l’espigó C5-senar. Sembla 
que ja es podrà fer el concurs públic d’aquestes obres, per tal que es puguin començar al  
juny del 2008. Finalment s’informa del trasllat del laboratori de Geologia a l’estiu del 
2007, ubicat en la 2ª planta de la torre C2-senar. 
 
Seguidament s’obre un torn de paraules. 
 



Maite Carrasson 
Agraeix al Deganat per totes les gestions realitzades, a la vegada que pregunta a 
qui fer arribar els comentaris i observacions que sorgeixin sobre la nova Web. 

 
El Degà proposa que el millor és fer-les arribar al Gestor Acadèmic, Sr. Fran Cuevas. 
 
 
2. Aprovació del nou Reglament de la Facultat de Biociències 
 
El Vicedegà d’Ordenació Acadèmica, fa una breu explicació de tot el procés que ha 
realitzat la Comissió encarregada de l’elaboració del nou Reglament de la Facultat i que 
es porta avui a l’aprovació per part de la Junta de Facultat. 
 
Seguidament es passa a la votació formal de la proposta de Reglament. Aquesta votació 
es realitza a mà alçada. 
 
El resultat de la votació és de 36 vots afirmatius per a l’aprovació, 0 vots en contra de 
l’aprovació i cap abstenció.  
 
Es considera aprovat el nou Reglament de la Facultat de Biociències. 
 
 
3. Torn obert de paraules 
 
S’obre un nou torn de paraules. Els assistents no demanen cap intervenció més. 
 
Sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a 14:15 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 23 de maig de dos mil set 
 
 
Vist i plau:       
Degà        Secretari: 
 


